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NUMERO D'ASSOCIATS DATA 26 DE MARC DEL 2008

RosaM. Mandicô Alcobé
Josep Marsal Riba
Marcel Besolî Bacô
Francesc Forné Moine
Isidre Barô Cabanes
Xavier Montané Esplandiu
Antoni Dura Barô
Vicenç Alay Ferrer
En rie Tarrado Vives
Maria Teresa Armengol Bonet
Andreu Armengol Pascuet
Antoni Armengol Vila
Lluîs Babi Picolo
Francesc Bonet Casas
Antoni Calvô Casai
Enric Casadevall Medrano
Josep Casai Casai
Antoni Casai Mandicô
Robert Cassany Vila
Antoni Cerqueda Gispert
Francesc Cerqueda Pascuet
Jordi Cots Naudî
Jordi Farràs Forné
Père Font Moles
Magi Maestre Campderrôs
Agusti Marfany Puyoles
Père Marsenyach Torres
Jaume Martî Mandicô
Joan Martînez Benazet
Joaquim Mirô Bernadô
Josep Durô Coma
Francesc Mora Planes
Francesc Mora Sagués
Joan Naudi Ambatlle
ClimentPalmitjavilaTorres
Antoni Pugdellîvol Riberaygua
Càndid Riba Coma
Josep Antôn Ribes Roca
Eduard Rossell Pujal
Gilbert SaboyaSunyé
Estanislau Sangrà Font
Joan Santamaria Terré
Ricard Tor Riba
Jordi Torres Alis
Isidre Torres Pons
Marc Vila Riba
Jordi Cinca Mateos
Bonaventura Riberaygua Miquel
Joan Tomàs Roca
Susagna Arasanz Serra
MiquelArmengol Pons
Joan Verdû Marquillô

Père Moles Aristot
M. Rosa Ferrer Obiols
Lluîs Moine Armengol
Joan Escaler Calva
Albert Pintat Santolària

Ribas Reig
Joan Jordi Areny
Josep Ma Mas Pons
Josep Casai Puigcernal
Père Font Vergés
Miquel Pujal Trullà
Joan Pujal Areny
MiquelVila Bordoll
Francesc Moine Torres
Maria Reig Moles
Josep Ma Garrallà Coma
Antoni Riberaygua Sasplugas
Josep Cases Barô
Joan Obiols Camillo
Oscar Rossell Margalef
Xavier Espot Mirô
Patrick Garcia Ricart
Olga Benazet Dolsa
Jordi Daban Alsina

Albert Gelabert Grau
Josep Areny Fité
Francesc Areny Casai
MiquelAleixAreny
Josep Montané Pons
GuillemArenyAreny
Josep RiberaAmbatlle
Marc Forné Moine
Marc Codina Travesset
Miquel Alvarez Marfany
Modest Barô Moles
Marc Pintat Forné
Clara Pintat Rossell
Francesc Roca Roca
Bibiana Rossa Torres
Miquel Naudi Clop
Miquel Casai Casai
Marcel Albôs Riba
Maitena Manciet Fouchier
Guillem Valdés Alemany
Enric Pujal Areny
Ventura Mora Riba
Jordi Serra Malleu
Père Cervôs Cardona
Bonaventura Bonell Areny
Miquel Naudi Casai

TOTAL =102 associais



Benvolguts Socis i Amies,

La Junta Directiva de l'Associaciô d'Exsîndics i Exconsellers Générais (AE8CO) a
través d'aquest butlletî informatiu vol una vegada mes saludar-vos.

Poc a poc anem consolidant aquest butlletî reproduint les conferències que compartint
amb tots els assistants als dinars de germanor que organitzem (ja n'és una tradiciô),
aixî com totes les activitats que portem a terme.

Aquest semestre (gener-juny 08) ha estât marcat per la celebraciô del 15è aniversari
de la Constituciô del Principat d'Andorra, i des d'aquest butlletîvoldrîem felicitar el
Conseil Général que haver aplegat els consellers i conselleres générais en un acte

on cada un, va poder recordar moments de la nostra histôria récent o mes llunyana
i compartir l'esperit d'haver format part d'una gran famîlia, el Conseil Général.

Gràcies també per l'ediciô del recull fotogràfic per commemorar aquest aniversari i
que ens ha permès fer un recorregut dels ûltims quaranta anys, i veure totes les

persones que amb la seva dedicaciô, implicaciô, seny i passiô han contribuït a la
transformaciô de la vida polîtica del nostre paîs.

Voldrîem recordar que un dels objectius del butlleti es també la publicaciô d'articles
d'opiniô de tots els socis, aquest es el vostre espai.
Envieu el vostre escrit, els publicarem.

LA JUNTA DlRECTIVA
DE L'AESCO



ACTIVITATS GENER-JUNY 2008

ASSEMBLEA GENERAL

El dia 24 d'abril del 2008, a dos quarts d'una del migdia, a l'Hotel Holliday Inn
Crowne Plaza d'Andorra la Vella, tingué Hoc l'Assemblea Général Ordinària de
l'Associaciô d'exsîndics i exconsellers générais, convocada de conformitat amb
els articles 14116 dels estatuts per carta de data 2 d'abril del 2008, amb el segiient
ordre deldia:

1. Lectura i aprovaciô, si escau, del Projecte d'acta nûm. 1/07.
2. Aprovaciô, si escau, del pressupost per a l'exercici 2008 i de la liquidaciô del

pressupost de l'exercici anterior.
3. Aprovaciô, si escau, de les quotes de participaciô per a l'exercici 2008.
4. Resum del programa d'activitats socials de l'any 2007.
5. Lectura i aprovaciô, si escau, de la Proposta d'objectius i activitats socials per

a l'any 2008.
6. Elecciô d'un nou membre de la Junta Directiva.
7. Precs i preguntes.

Van ser présents o représentais 33 associais els quais varen aprovar per unanimitat
el projecte d'acta nûm. 1/07, el pressupost per a l'exercici 2008 i de la liquidaciô
del pressupost de l'exercici anterior aixî com el resum del programa d'activitats
socials de l'any 2007 i la proposta d'objectius i activitats socials per a l'any 2008.

D'altra banda, l'Assemblea Général va ratificar el nomenament del Sr. Antoni Dura
Barô, com a vocal de la Junta directiva.

Tôt seguit, tingué Hoc el tradicional dinar de germanor amb la presència de la M.l.
Sra. Bernadeta Gaspà Bringueret, Subsîndica Général. En acabar l'àpat, el Sr. Albert
Gelabert Grau, exsîndic général, va impartir una conferència- col-loqui sobre les
experiències viscudes durant la seva etapa com a sîndic général.



ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÂRIA l ORDINÂRIA DE LA UIVIAPF:

La Junta directiva, en reuniô mantinguda el passât dia 7 de febrer del 2008, va
acordar per unanimitat nomenar als Srs. Marcel Besolî Baco i Isidre Barô Cabanes
per representar l'AESCO davant l'Assemblea Général Extraordinària i Ordinària de
l'UMAPF, que tingueren Hoc a Paris el passât 28 de febrer del 2008.

• INFORME DE LA DELEGACIÔ:

Assistència: 12 delegacions internacionals

• Assemblea Général Extraordinària:

Ordre del dia

PUNT UNIC: Modificaciô dels estatuts: El Conseil d'Administraciô proposa la modi-
ficaciô dels articles 4 i 8 dels estatuts de l'UMAPF:

Articles

4

8

Texte actuel

Les affaires de l'Union sont
administrées par un conseil
d'administration composé de huit
membres au moins et de dix
membres au plus en règle de
l'Union

Peuvent être membres de l'Union
toutes les associations d'anciens
parlementaires francophones.

Proposition de modification

L'Union est administrée par un
conseil d'administration composé
de huit membres au moins et de
dix membres au plus non compris
les Présidents honoraires, ni le
délégué du pays siège de
l'association membre de droit.

L'Association est réservée aux
anciens parlementaires regroupés
au sein d'une Association nationale
ou régionale.

S'inicià l'Assemblea a les 15 hores, amb el punt unie del ordre del dia: Modificaciô
dels estatuts.

S'aprovà per unanimitat el canvi de l'article 4.

Després d'una llarga discussiô, no es va aprovar la modificaciô de l'article 8.

Es comunicà la defunciô dels présidents de l'associaciô del Sénégal i del Mali i
l'assemblea va guardar un minut de silenci en el seu record.

Es va proposar l'admissiô de Mauritània, que s'acceptà per unanimitat.

Els delegats del Canada, varen comentar que tenen problèmes amb els exparlamentaris
anglôfons, desprès de varis comentaris s'acordà deixar els estatuts com estan.

•Assemblea Général Ordinària.

Ordre del dia

1. Benvinguda del Président
2. Dimissiô, per raons de salut, del Secretari Général
3. Rapport del Conseil d'Administraciô
4. Presentaciô dels comptes
5. Rapport del Comissari de comptes
6. Elecciô del Président
7. Nomenament del Secretari Général
8. Réclament intern



S'inicià l'ordre del dia, amb la benvinguda del Président, fent especial referència
a la feina fêta durant els anys d'exercici i va comunicar que per motius de salut,
ha decidit deixar el carrée.

A continuaciô, el Secretari Général confirma els motius pels quais deixa el carrée
i présenta el seu rapport.

Tôt seguit, es va presentar el rapport del Conseil d'administraciô, fent menciô
sobretot, als problèmes per no poder organitzar el Congrès a Beirut, com estava
previst.

El Tresorer présenta l'estat de comptes, donant un saldo positiu, a 31 de desembre
del 2007, de 8.395 euros. El Tresorer comentà que alguns països no paguen les
corresponents quotes, el que dificulta el pagament dels desplaçaments d'alguns
delegats als Congressos.

El Comissari de comptes donà per bons els mateixos.

Elecciô del Président: Només es va presentar una sola candidatura, la del Sr. Yvon
Biefnot (Bèlgica), proposât pel Conseil d'Administraciô. Els assistents varen aplaudir
la seva candidatura. A continuaciô, el Delegat del Marroc exposa que el Président
hauria de ser de nacionalitat francesa ja que l'origen de la francofonia sense un
Président francès no te sentit. El Président elegit es va comprometre a que la Seu
de la Uniô sera sempre a Paris, al Parlament (Assemblea Nacional) i que el1
personalment es desplaçarà a Paris sempre sigui necessari. Aquesta proposiciô
fou acceptada, a condiciô que el Secretari Général fos de nacionalitat francesa.

Es nomenà Secretari Général al Sr. Bruno Bour-Broc.

S'acordà nomenar al Président i al Secretari Général sortints, els Srs. Xavier Hunault
i Roland Gillet respectivament, Président i Secretari Général Honoraris.

Finalment, es va acordar que el prôxim congrès es celebrarà al Québec del 19 al
21 de setembre d'enguany.

Es tancà la sessiô a les 18.30 hores.

• RAPPORT DU CONSEIL D-ADMINISTRATION PAR LE SECRETAIRE GENERAL

Plusieurs événements au cours de l'année 2007 ne nous ont pas permis de
développer normalement nos activités.

Nous nous étions fixé comme objectif notre admission comme membre de l'Unesco,
notre Congres prévu à Beyrouth et le développement de notre campagne d'adhésion
de nouveaux pays.

En ce qui concerne l'Unesco, l'Amba-
ssadeur du Québec qui devait procéder
aux formalités administratives a été
transféré au moment même où votre
Secrétaire général était victime d'un
grave accident de santé nécessitant
deux lourdes opérations.

Le Congrès de Beyrouth, en dépit des
efforts de notre collègue Badre, a dû
être reporté plusieurs fois et enfin
annulé à la suite des événements
politiques que vous connaissez.

Enfin, l'hospitalisation du Secrétaire
général n'a pas permis d'entreprendre



la campagne d'adhésion de nouveaux pays
comme nous l'avions prévu.

l'I reste à espérer que l'année 2008, qui
se présente d'ailleurs sous de meilleurs
auspices, nous fassent rattraper le retard
imposé par les circonstances.

Ce Congrès en est le premier pas.

Cela dit l'état de santé de votre Secrétaire
général impose son remplacement.

C'est avec beaucoup de tristesse queje
mets mon mandat à la disposition de votre
Association mais je continue à apporter
mon concours, par mon expérience, a

cette Union mondiale qui est un peu mon enfant.

J'ai eu grand plaisir à collaborer avec les administrateurs et les membres de
l'Union. Qu'ils sachent queje reste leur ami et queje suis à leur disposition s'ils
ont besoin de moi.

ROLAND GlLLET
Secrétaire général

UMAPF

Tal comja s'anuncià en el primer exemplar del Butlleti informatiu, es publica el
contingut de la Conferència donada el dia 7 de novembre del2007pel Sr. Francesc
Badia Batalla, amb motiu del dinar de germanor que tingué Hoc a l'Hotel Holliday
l n n Crowne Plaza.

LA RELACIÔ D'ANDORRAAMB ELS SEUS ESTATS
VEÏNS

La situaciô geogràfica del Principat-un paîs minûscul
enmig de dos grans i poderosos veïns- pot comportar

condicionaments de tipus polîtic que en algunes
ocasions la histôria posa de manifest. El tema,

transcendent per a la mateixa existència del pais,

es troba subjacent en el pensament filosôfic polîtic
del veguer Fiter i Rossell. Els recursos al principi
de neutralitat, a la no ostentaciô de riquesa i a l'estat

deficient dels camins, entre molts altres que relaciona

el Manual Digest, no son mes que mitjans o
instruments defensius per conjurar eventuals conflictes de veïnatge. Encara s'ha

de considerar un factor afegit que podia agreujar la situaciô, i que, a finals del
segle XX, el coprîncep MartiAlanis invocaria com un argument poderôs perjustificar
la nécessitât del canvi constitucional: la indefiniciô de la naturalesa polîtica del
Principal a la llum del dret internacional publie.

Les relacions d'Andorra amb els estats veïns han estât gairebé sempre no solament

bones sinô fins i tôt excel-lents. Aquesta nota ha estât una constant histôrica. Perô



no han faltat, en el curs dels darrers segles, situacions esporàdiques de conflicte

en les quais s'ha posât en questiô la sobirania i la independència del Principat.

En la dècada dels anys 80 del segle XIX es produeix, fronteres enllà, una crisi
important El ministre d'estat espanyol Vega Armijo sondeja el govern francès
(1881) per trobar un acord sobre Andorra, a qui s'acusa de provocar questions

enutjoses. El comissari francès Imbert suggereix al seu ministeri d'afers estrangers

(maig de1881) diverses opcions alternatives, entre elles la permuta del territori
andorrà amb la Vall d'Aran i Llîvia, o bé la simple particiô territorial. També es cert
que condiciona qualsevol projecte al consentiment previ que caldria obtenir del
coprîncep bisbe Salvador Casanas.

Segueixen unes primeres converses preliminars entre el ministre espanyol i

l'ambaixador francés Jaurès i s'examinen altres opcions que poden afectar Llîvia

i fins i tôt la Baixa Navarra, sense que s'arribi a cap acord preliminar o de principi.

Un any després hi ha nous contactes també infructuosos i encara, mes tard (1885),
Imbert suggereix la cessiô a Espanya de la part de la Cerdanya transferida a França
en virtut del tractat dels Pirineus de l'any 1659. Les negociacions acaben finalment

en un impasse, ja que s'intueix o es considéra que el coprîncep episcopal, al marge

del quai es mantenen les converses, no donarà mai el seu acord.

Passen els anys i, ja en ple segle XX, el govern de la Repûblica espanyola actualitza
de nou el tema. Els governants republicans intueixen que cal canviar d'objectiu i

de mètode. S'abandonen antigues pretensions territorials i es recorre a les

sobiranistes. L'informe Castillo (1931) diu que el véritable sobirà es la Repûblica
espanyola i que el coprîncep episcopal solament exerceix una sobirania delegada.

La tesi, que en cas de prosperar hauria de neutralitzar l'oposiciô del bisbe, tindrà

bona acceptaciô tant entre els governs republicans d'esquerra (1931-33) com
entre els de centredreta (1933-36). Els primers utilitzen com a instrument a Andorra
l'advocat Andreu Masô Lôpez; els segons es serviran del delegat José Tarongî,

que actua sota les ordres del ministre d'estat Leandro Pita Romero. Tant l'un com

l'altre s'enfronten amb el coprîncep Justî Guitart i Vilardebô, que, gairebé sense

mitjans, capeja el temporal i defensa amb fermesa fins a la data de la seva mort
(1940) la independència i la sobirania del Principat.

La guerra civil espanyola (1936-39) obre un parèntesi tràgic al conflicte, perô
només un parèntesi. Els vencectors, que protagonitzen una polîtica hipernacionalista,

no renuncien a les tesis de la Repûblica que queden reflectides en disposicions i
pràctiques administratives que afecten els nacionals del Principat.. El curs de la

Segona Guerra Mundial, favorable a les forces aliades, apaivaga impulsos

expansionistes, i lentament la polîtica envers el Principat es va acomodant als

paramètres tradicionals.

El recorregut histôric acaba a finals del segle passât quan Andorra, amb el respecte
escrupolôs de França i Espanya, prépara i promulga la nova Constituciô (1993)
que consagra la personalitat internacional del Principat

FRANCESC BADIA BATALLA



ARTICLE D'OPINIÛ

Es évident que durant els ùltims mesos cap dels principals grups politics s'ha escapat d'una
que altra crisi interna. Fugida de militants o altres problèmes de coexistència.

Grec que avui per avui a mes d'un, per no dir a tots, se'ls faria diffcil preveure quin sera el
proper marc électoral, i ja no die quina sera la distribuciô dels escons al proper Conseil
Général o el Govern, o també qui anirà amb qui.

Vist des de fora, potser es fa complicat seguir i comprendre tôt aquest embolic que no
solsament pot desorientar si no que també généra desconfiança, i avui per avui no es el
que ens cal.

M'agrada fer comparacions i metafàricament parlant l'organitzaciô i actuaciô polîtica d'
almenys els ûltims trenta anys la comparo amb un JOC d'ESCACS.
Sembla que quan comença un nou mandat comença una nova partida d'escacs.

Qui ha guanyat?, fitxes blanques;
OBJECTIU principal CARREGAR-SE al REI de les peces blanques i a TOTA la CORT i tornem
a començar.

Ara han guanyat les fitxes negres;
Doncs el mateix, canviant el taulell de banda i tornem a començar,i si en Hoc d'acabar la
partida podem fer "Jaque Mate" tan que millor, i tornem a començar.

Que ningù se m'enfadi, no es el meu objectiu, perà crée que pot ser comparable i dôna que
pensar.

Em dôna la impressiô que per davant els interessos nacionals continuem preferint JUGAR
ALS ESCACS.
A mi, ara mes que mai, em xoca quan sento parlar de partits de centre, partits de dretes,
partits d'esquerra, centre esquerra, centre dreta.

En moments crîtics com els que estem passant, tan a nivell économie com a nivell identitat
Naciô, al meu modest entendre intueixo que tornarem actuar com no toca.

Crée que els polîtics es dediquen mes a jugar als ESCACS, es a dir, a veure quina fitxa toca
matar, i tornem a començar, que no pas a viure la realitat i el que es mes important. Preveure
el futur.

Crée que en els ùltims anys sobra demagôgia i falta visiô pràctica i desinteressada, potser
una visiô mes emprenedora, mes d'empresari.

Certament no vull donar lliçons de com es gestiona una empresa perquè no ho pretenc ni
en soc entès.

Perô en la pràctica del anys si quelcom de bàsic he après, es que perquè una empresa
funcioni, entre altres, hi ha très punts importants que al meu entendre s'han de tenir en
compte:

•TREBALLD'EQUIP (consens)
Una empresa on els seus responsables treballin constantment uns contra els altres,
s'autodestrueix ja que es ingovernable.

El treball d'equip en una empresa es bàsic perquè comporta diàleg, implicaciô, compromis
i a la vegada généra mes responsabilitat. Dit d'una altra manera incentiva als seus integrats
i aporta dinamisme i motivaciô.

Aplicat a la nostra polîtica no es pot estar constantment intentant legislar o governar uns
contra els altres, sense una visiô clara i conjunta de Pais. Grups contra grups, o pitjor
persones contra persones, com deia abans,juguen als escacs.

• CAL SER PROGRESSISTES (emprenedors)
Una empresa immobilista, sense VISIO DE FUTUR ni PREVISIO, avui dia es una empresa
avocada al fracàs, es una empresa morta a curt o màxim a mig termini.



Per tant avui dia aquella dita de "Qui temps passa anys empeny" m'atreviria a dir que equival
a dir "Qui temps passa ... Perd el tren".

• CAL SER CONSERVADORS (nacionalistes)
Si avui dia perquè una empresa sobrevisqui i creixi es vital que sigui progressista, evidentment
cal també que a la vegada sigui conservadora.

Tots sabem que costa molt crear i poc destruir.

Tôt en el seu just equilibri o preferència segons calgui en cada moment.

Al meu entendre cal ser nacionalista, dit d'una altra manera, garants del nostre passât, perô
amb la mesura que s'escaigui, ni en falta ni en excès.

Evidentment hi ha altres punts a tenir en compte o que en deriven directament d'aquests,
perô al meu entendre aquests très potser son uns dels mes bàsics a considerar.

Avui dia ens trobem amb un Govern o mes ben dit amb un Paîs quasi arruïnat, sense mitjans
économies, marginal dins la Uniô Europea i que entre altres se'ns considéra com a PARADIS
FISCAL, i ja en massa ocasions se'ns considéra Paîs no col-laborador perquè no complim
i sembla que tampoc no volem complir bona part de les règles del joc establertes per els
països veïns.

Personalment, no em preocupa massa la crisis actual, perquè era prévisible.

Durarà mes o menys perô s'acabarà i encara que soni malament sempre he dit que "les
crisis, per les empreses son bones perquè netegen", evidentment del que es tracta es que
a un no l'agafi dins.

Grec en el futur économie d'Andorra perquè sempre hem sabut demostrar que som
emprenedors i ens sabem adaptar, perô realment des de fa alguns anys em preocupa massa
la gestiô de la polîtica nacional que s'està portant, généra desconfiança, incertesa i desencîs.

Dit d'un altra manera les ultimes dècades potser ens hem passât de MASSA CONSERVADORS,
POC PROGRESSISTES, i N0 HEM VOLGUT portar a terme un TREBALL D'EQUIP.
Possiblement per interessos personals o inconscients reminiscències feudals hem preferit
JUGAR als ESCACS.
Personalment penso que si fa poc mes de 25 anys s'hagués fet cas a la polîtica que volia
aplicar el Govern del Sr. Oscar RIBAS REIG, ja faria mes de 25 anys que haurîem estât
générant recursos économies, la quai cosa paral-lelament hauria comportât el desenvolupament
de les lleis économiques i socials i paral-lelament també la conséquent modernitzaciô
d'Andorra, i pertan el nostre Paîs no estaria arruïnat, no serîem un paradis fiscal, i estariem
ben vistos i considerats per els països veïns.

iijPerôNO!!!
Ara tots a corre, de pressa i malament.

Ja comencem a pagar la MANCA DE PREVISIÔ, ECONOMIA de CALAIX (al matî buit i a la
nit ple, i no se per que), el "Qui temps passa anys empeny", "tranquil aquî sempre tôt
s'arregla sol" i altres etc. i etc. que ja no es porten ni es poden portar.

iijPerôBE!!!
Tocava JUGAR ELS ESCACS, a veure a quin Rei i a quina Cort matàvem i després a tornar-
hi, un altre Rei i una altra Cort, i aixî per "In Secula Seculorum" fins el dia d'avui.

jijBéMOLTBÉ!!!
Continuem jugant als escacs, que com deia en una altra ocasiô;

"El vestit que els de fora ens faran ens anirà petit i amb les mànigues curtes"

MlQUEL ARMENGOL PONS
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Amb la voluntat de gaudir de noves idées i visions us convidem a
adherir-vos a la nostra Associaciô, que treballa per fomentar la promociô
i la defensa dels valors démocraties, la cultura andorrana i la llengua
catalana.

FULL DE PREINSCRIPCIÛ PER A NOUS MEMBRES
DE PLE DRET l OBSERVADORS

Andorra la Vella,

EI/La sotasignat/ada,.........................................................^ de

nacionalitat andorrana, titular del passaport n û m.................................. .amb

domicili a............................................................................................ havent exercit el carrée publie de:

- sîndic/a général, durant el période..............................................^

- subsfndic/a général, durant el période

- conseller/a général, durant el période

Manifesta la seva voluntat d'adherir-se a l'Associaciô d'Exsîndics i
Exconsellers Générais.

Per a mes informaciô podeu trucar al 877 877.

'<?^- »4^î^



AESCO

-.^

AESCO
Associaciô d'Exsîndics i Exconsellers Générais

Carrer de la VaU, 28 • AD500 Andorra la VeUa • Tél.: 877 877 • Fax: 869 863


